
         
 

 DAGSORDEN til bestyrelsesmøde i Næstved Jagtforening 

 

Dato: 14.03.2024 

Afholdt: Møde afholdes hos Jens Møller 

Deltagere: Renè Larsen, Jan Jensen, Lars Ditlevsen, Jens Møller, Preben Pedersen, Tom Kristensen, 

Morten Vosth - Referent. 

Afbud:   

 
DAGSORDEN:  
 

1. Velkomst og orientering fra formanden 
-Foreningens vedtægter skal gennemgås med den nye bestyrelse. Skal der foretages 
ændringer??  
Velkomst ved Formanden. 
Gennemgang af dagsordenen.  
Kort gennemgang af Organisationens historie.  
Hvordan skaber vi flere aktiviteter: 
  Riffelbanen 
  Flugtskydningscenteret 
  Madhold -  
 
 
 

2. Evaluering af afholdte arrangementer 
- Vildsygdomme og hygiejne.  

o Der var 21 deltagere fra forening og 4 udefra kommende som har set kurset på 
DJ’s hjemmeside under aktiviteter - 25 i alt. - Der var hurtig tilmelding.  

o Det var en succes. - Vi havde en fornemmelse af at det gik godt med 
informationen da vi sendte medlem ud til medlemmer der har opgivet mail-
adresse. (Der blev sendt en mail ud ca. d. 1 feb) 

o Vi har planer om at planlægge et kursus igen næste år. Med udmelding 
tidligere end i år. Datoen findes omkring februar.  

 
  
 

3. Kommunikation – Hjemmeside, facebook, foreningsmail og arkiv 
- Foreningens hjemmeside skal opdateres og tilrettes foreningen nuværende forhold og 

struktur.  
- Hjemmesiden:  



         
o Det er på nuværende tidspunkt Renè der har webposten. Vores hjemmeside 

er ikke mobilvenlig - For nogle mobiler kan det lykkes at tilgå uden 
problemer. 

o Hjemmesiden skal løbende opdateres og den skal være brugervenlig. Lige nu 
har hjemmesiden brug for en overhaling. Der skal bruges en ekstra til at 
gennemgå, opdatere og løbene holde hjemmesiden kørende. Morten melder 
sig frivilligt.  

o Lars prøver at tage kontakt til en der, til dagligt, arbejder med hjemmesider. 
- Facebook.  

o Næstved jagtforening har en facebook gruppe. På nuværende tidspunkt er 
der ikke nogen der varetager denne gruppe.  

o Frank, tidligere medlem, skal tilføje Renè, Lars og Morten som 
administratorer af gruppen. 

 
- Vi skal gøre en indsats for at medlemmernes mailadresser bliver tilføjet og løbende 

opdateret.  
- Vi har en mail der hedder Naestvedjagtforening@outlook.com - som på nuværende 

tidspunkt er den aktive.  
- Vi overvejer hvordan vi kommer i kontakt med - og får de nye mennesker, ud på 

skydebanen. Skal vi ud til dem med Instagram eller andet? 
 

4. Kommende arrangementer 
- Indskydning for Foreningens medlemmer, Karrebæk riffelbane??? 

o Jan Jensen undersøger hvilke muligheder der for at Næstved Jagtforening kan 
indleje sig til indskydning af riffel før Bukkejagten i Karrebæk. (Indskydning 
forud for bukkejagten) 

o  
- Tur til Susegården i 2024. 

o Turen bliver afholdt lørdag d. 31. August. 
- Rævejagt på Enø? 

o Karrebæk strandjagtsforening har tidligere stået for rævejagten. Finn Watson, 
formand i Næstved stranjagtsforening, vil gerne hjælpe til med at forklare og 
vise hvordan man kan holde rævejagten, udmeldinger til grundejere osv.  

o Lars Ditlevsen melder sig frivilligt som torvholder - Jan Jensen tilbyder en 
hjælpende hånd.  

o  
- Rævejagt på Saltø? 

Forslag til aktiviteter: 

- Tur til riffelbane med løbende vildt? 
- Skydebiograf? 
- Skydetræning og konkurencer 
- Kurser i bueskydning 
- Madlavning og forarbejdning af vildt 
- Familievenlige arrangementer  
- Førstehjælpskursus for jægere via DJ 
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- Repræsenteret til foreningens dag.  
- Besøg i børnehaver med vildt til dissekering og tilberedning. 
- Arrangement i samarbejde med Hubertus huset eller Lundemøllen om diverse temaer 

inden for jagt.  
 

Vi vil gerne være mellemled mellem konstortier der har mulighed/ lyst til at invitere nyjægere med 

- og nyjægere der søger jagtmuligheder. Vi skal have budskabet ud til konsortier både facebook, 

hjemmeside og nyhedsbrev 

 

 

Tom laver en liste med mulige kurser til, til næste møde.  

 
Øvrige input til arrangementer i 2024 kunne være: 

 

5. Udvalgenes arbejde: 
- Riffeludvalg 

o Det går godt i udvalget og der er potentiale for mere. Der blev lavet en 
støjmåling i oktober. Der blev lavet en støjmåling der skulle dokumentere om 
der var overlydsstøj eller ej. Og det var der. Og resultatet har vist at støjen er 
højere end miljøgodkendelsen men på niveau med kommunens loft, for 
overlydsstøj. Kommunen fastholder på nuværende tidspunkt, at der ikke må 
skydes med klasse 1 våben.  

o Vi har fået hjælp af DJ til kommunikation med kommunen.  
o Kommunen kræver en ny beregning på overlydsstøj.  
o Vi bliver pålagt en stor omkostning af Næstved kommune.  
o Skytteforeningens våben, som er klasse 3 våben, kan stadig skydes på banen. 
o Vi arbejder på at få miljøtilladelsen tilbage. Når vi har fået den, bliver der 

indkaldt til arbejdsdagen.  
- Andre??? 
- Hundeudvalg? 

o Er der mulighed for at finde et område til hundetræning?  
o Skal der være mulighed for at instruktør/ frivillige får en ”fordel” for arbejdet? 
o Hvilke slags hold skal vi have til træning? Hvalpehold, Apportering, stående, 

støvende osv.?  
o Der vælges en tovholder til kommende udvalg - Preben (og Morten) har noget 

klar til næste møde.  
- Skal vi have et udvalg der står for rekrutering og fastholdelse af medlemmer? 
- Skal vi have et aktivitetsudvalg? -  Lars Ditlevsen og Kenni Jensen. 

 
 

Flugtskydningscentret status 



         
- Projektet kører stort set efter planen, men det er lidt efter tidsplanen. Der bliver 

tilføjet en sportingsbane. 
Riffelbanen status 

- Er givet tidligere 
 

6. Persondatasikkerhed 
- Punktet flyttes til næste møde 
 
 

7. Økonomi 
-  
- Næstved jagtforenings nuværende indestående: 

o Jagthornsblæser konto:   15.228,91,- 
o Riffelbanen   15.310,15,- 
o Driftskonto  111.448,12,- 
o Opsparingskonto  193.480,99,- 

 

Til næste møde laves et oplæg til budget kommende år. Hvor mange penge afsættes til 

aktiviteter osv.? 

Det bliver forslået at der holdes et friviligarrangement for dem der gør et stykke arbejde i 

foreningen.  

 
 

8. Eventuelt – herunder tilrettelæggelse af kommende bestyrelsesmøder 
- Næstved Jagtforenings annonce i SN, foreningsoversigt. Koster 625kr + moms årligt! 

Skal vi fortsætte med den?? 
o Den er annulleret og opsagt. Men kører resten af året. 

- Årshjul for aktiviteter i bestyrelsen og foreningen! 
o Kig den igennem og se om der er andre aktiviteter der skal tilføjes.  

- Foreningens hjemmeside – host´ing, skal den flyttes? 
o Den bliver hvor den bliver hosted på nuværende tidspunkt. 

- WebMaster – Renè og Morten. 
- Facebook – hvem driver og besvarer foreningens facebook? 

o Fank videregiver administrator til førnævnte personer.  
- Orientering om regulering i regi af Næstved Jagtforening på offentlige arealer.  

o For at kunne agere regulator hos Næstved jagtforening skal man have 
reguleringskurset. Hvis man melder sig, skal man tilmelde sig første 
reguleringskursus. Hvis man er interesseret i at deltage i regulering af fx råger. 
Skal man kontakte formanden. 

 

9. Næste bestyrelsesmøde 



         
- Torsdag d. 2. Maj, 2024 klokken 18.30 - Hos Preben, som sender adresse til formanden 

som tilføjer den til indkaldelsen. 
 

Mødet afsluttes. 

 

Bilag 1 

Årshjul:  

Januar  Fx aftale tid og sted for generalforsamling og hvem der er ansvarlig for indkaldelse 

Februar. «torsdag i uge 6” 

Marts xx 

April xx 

Maj xx 

Juni xx 

Juli Ferie 

August xx 

September xx 

Oktober Indsende foreningsmeddelelse – generalforsamling.  

November  xx 

December xx 

 
 

 

  


